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ZÁPISNICA 

 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Spišskej Teplici konaného dňa 11. apríla 2018 o 17.30 

hod. v zasadacej miestnosti KD v Spišskej Teplici 

 

Prítomní poslanci: podľa priloženej prezenčnej listiny.                                                                                             

Starosta obce Ing. Radoslav Šeliga privítal všetkých prítomných, skonštatoval, že sú prítomní  8 

poslanci z  9 a obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa, oboznámil  prítomných 

s programom.  

 

Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Kontrola plnení uznesení OZ 

4. Rokovací poriadok – aktualizácia v zmysle legislatívnych zmien 

5. HKO – zabezpečenie technických podmienok pre výkon kontroly 

6. Kronika – zápis 2016, 2017 

7. Účtovné odpísanie nevymožiteľných pohľadávok 

8. Aktualizácia územného plánu obce 

9. Požiadavky obyvateľov ul. Družstevná 

10. Financovanie opatrovateľských služieb 

11. Inventarizácia majetku a záväzkov k 31.12.2017 

12. Obecné služby Spišská Teplica s.r.o. - správa o hospodárení  

13. Rôzne + diskusia 

  14. Interpelácie poslancov 

  15. Záver 

 

  Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5         

 OZ v Spišskej Teplici schválilo program zasadnutia. 

  

2. OZ v Spišskej Teplici navrhlo členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

2. a) Návrhová komisia: Ing. Pavol Pintek, Jana Ďurišová 

Overovatelia zápisnice: Ondrej Dunaj Jurčo, MUDr. Mária Michalková  

Zapisovateľka: Marta Slušná 
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  Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5          

 OZ  schválilo členov  návrhovej  komisie: Ing. Pavol Pintek, Jana Ďurišová  

 

2. b) Overovatelia zápisnice: Ondrej Dunaj Jurčo, MUDr. Mária Michalková  

Zapisovateľka: Marta Slušná 

 

Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5          

OZ  schválilo  overovateľov zápisnice a zapisovateľku.   

 3. Starosta    obce    predniesol    kontrolu  plnení   uznesení   zo  zasadnutia   OZ    zo   dňa   21.2. 

2018 a  informoval,  že uznesenie č. 8/2018 ukladacieho charakteru k bodu č. 7 na doplnenie textov do  

kroniky za rok 2016 a 2017 v spolupráci s Mgr. Zuzanou Maškulkovou bolo splnené. 

 

Uznesenie č.11/2018 - odkúpenie pozemkov na ulici Podhrádok. Informoval, že všetky zmluvy boli 

podpísané, okrem  p. Blasáka, ktorý je dlhodobo v zahraničí a čaká sa na splnomocnenie, aby to mohli 

jeho rodinní príslušníci podpísať.  

 

Uznesenie  č. 20/2018 - kúpa traktora formou leasingu do celkovej sumy 25 000 Eur. Informoval, že 

na základe najvýhodnejšej cenovej ponuky bol vybraný traktor s kapotou FOTON LOVOL 354,  ktorý 

majú aj na obecnom úrade v Smižanoch.  
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 OZ vzalo na vedomie kontrolu plnení uznesení. 

4. Starosta obce predniesol návrh Rokovacieho programu Obecného zastupiteľstva  v Spišskej Teplici 

a informoval, že na základe novely zákona č.369/1990 o Obecnom zriadení s účinnosťou  od 

01.04.2018 je potrebné doplniť a upraviť pôvodný rokovací poriadok v týchto bodoch. Upozornil, že 

na schválenie je potrebná trojpätinová väčšina všetkých poslancov. 

- zverejniť program OZ na webovom sídle obce 

- spôsob hlasovania OZ o návrhu programu a jeho zmene trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov  

- úprava a špecifikácia výšky kvóra pri hlasovaní  

 

Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 6         

OZ schválilo Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva v Spišskej Teplici. 

5. Starosta obce predniesol návrh uznesenia na jednorazovú  odmenu hlavného kontrolóra obce 

Spišská Teplica vo výške 149€ na zabezpečenie technických prostriedkov pre výkon funkcie. 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 7 Tomáš Buc, Marek Červeň, Jana Ďurišová, MUDr. Mária 

Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol Pintek, Ing. Ján 

Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ondrej Dunaj Jurčo 

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5          

OZ schválilo v zmysle § 18c ods. 5 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení jednorazovú odmenu 

hlavnému kontrolórovi obce Spišská Teplica vo výške 149€. 
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 6. Starosta obce predniesol návrh uznesenia o zápise do kroniky za  roky 2016, 2017. Informoval, že 

sú k nahliadnutiu aj pre ostatných prítomných a že tieto texty sa dajú ešte stále doplniť. 

 

17.47 hod prišiel do zasadacej miestnosti KD hlavný kontrolór obce Bc. Martin Hoffman. 

 

Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5          

OZ schválilo Texty zápisov  do kroniky za roky 2016 a 2017, ktoré spracovala Mgr. Zuzana 

Maškulková. 

 

7. Starosta obce podal informáciu o  účtovnom odpísaní nevymožiteľných pohľadávok. Informoval 

o tom, že    HKO doporučil dňa 02.05.2017 po vykonaní kontroly výberu daní z nehnuteľností, dane za 

psa a miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady venovať pozornosť 

vymáhaniu nedoplatkov a myslieť pritom na efektívnosť, aby náklady na vymoženie nedoplatku 

neboli vyššie ako výsledný efekt. Analýzou nedoplatkov bola vyčlenená skupina pohľadávok, ktoré je 

možné označiť ako nevymožiteľné z rôznych dôvodov – úmrtie, dlhodobý pobyt v zahraničí, 

nájomcovia, ktorých pobyt nie je známy ap. Z predloženého zoznamu poslanci na pracovnom stretnutí 

vybrali 4 dlžníkov z rokov 2008-2017,  ktorí zomreli  a  suma  je spolu 896,62€. Ing.  Pavol Pintek 

navrhol, aby v budúcnosti  nedochádzalo  k takým pohľadávkam obce,  zapracovať do interných  

postupov evidencie  obyvateľstva  a kontrolovať  pri úmrtí záväzky, dlhy občana voči obci. 

Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5          

OZ schválilo účtovné odpísanie nevymožiteľných pohľadávok v celkovej výške 896,62€. 
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8.a)  Starosta obce predniesol návrh na obstaranie  zmeny   ÚPN-O Sp. Teplica na základe žiadosti 

Michala Mikolaja, ktorý požiadal listom zo dňa 26.3.2018  o zmenu funkčného využitia plochy – 

pozemku č. KN-C 256/2   v k.ú. Sp. Teplica. Parcela   je v platnom ÚPN-O určená  na  záhradu. 

Žiadateľ požaduje zmenou UPN-O  navrhnúť plochu na  výstavbu rodinného domu.  

Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5          

OZ schválilo obstaranie  zmeny   k ÚPN-O Sp. Teplica  na pozemok parcela  KN-C č.256/2  v k.ú. Sp. 

Teplica z plochy určenej pre záhradu na plochu pre RD. 

8.b) Starosta obce predniesol ďalší návrh na obstaranie zmeny ÚPN-O Sp. Teplica na základe žiadosti 

Anny Čonkovej o vybudovanie prístupovej cesty ku parcele KN-C 484  zo dňa 14.3.2018   ktorá je 

v jej vlastníctve z dôvodu zámeru výstavby 2 RD. Žiadosť je po obsahovej stránke spadajúca pod 

žiadosť o čiastkovú zmenu UPN-O.  

Informoval, že obec konzultovala túto požiadavku  so ŠOP  SR TANAP, nakoľko za hranicami 

pozemkov záhrad sa nachádza chránené územie európskeho významu NATURA 2000.       

 

Hlasovanie:    

Za: 0  

Proti: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5          

OZ neschválilo obstaranie  zmeny   k ÚPN-O Sp. Teplica  na predĺženie prístupovej komunikácie 

k RD navrhovanej za ul. Družstevnou cez parcely č. KN-C 501, 502, 498/1, 497/3, 494, 493, 488. 
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8.c) Ďalším bodom zmeny ÚPN-O Sp. Teplica, z dôvodu výstavby Rozhľadňe Príkra na parcele KN-E 

č. 3484 Obec Sp. Teplica navrhuje zmenu funkčného využitia plochy  zo zelene na plochu pre 

rekreáciu. Starosta informoval, že sa jedná o časť pri Homolke  pri vysokom nápätí, kde obec má 

predbežný súhlas vlastníka a majetkovo – právne vysporiadanie (nájomná zmluva, do budúcna 

prichádza do úvahy kúpa). 

 

Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5          

OZ schválilo  obstaranie  zmeny funkčného využitia plochy  parcely KN-E č. 3484 zo zelene na 

plochu pre rekreáciu.  

8.d)  Ďalším bodom zmeny ÚPN-O v Spišskej Teplici v stavebnom obvode je časť Prašnice. Z dôvodu  

močaristého územia a náročného zakladania stavieb,  obec navrhuje zmenu navrhovanej funkcie 

pozemkov  z IBV na zeleň a  zmenu trasovania MK, aby  prístup k jestvujúcim  rodinným domom bol 

spracovaný geometrickým plánom,  vzhľadom k pripravovanému zámeru výstavby  IBV časť plochy z 

parcely KN-C 524/1, ktorá pozostáva z jednotlivých parciel KN-E  vhodných na zástavbu z funkčného 

využitia územia  pre  zeleň navrhuje pre KBV. 

Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum : 5        

OZ schválilo    

8.d) 

a/ obstaranie  zmeny a doplnku   k ÚPN-O Sp. Teplica v stavebnom obvode Prašnice. Zmena sa týka 

presunu navrhovanej miestnej komunikácie za hranicu jestvujúcich oplotení RD, jedná sa o parcely 
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KN-C č.: 406; 403/1; 402; 399/1; 398; 389; 388; 380; 379; 374; 373. Navrhovaná zmena  zároveň rieši 

zmenu funkcie  časti  uvedených pozemkov z plôch pre IBV na plochy  zelene. Táto zmena sa týka 

zároveň časti  parciel KN-C č.: 370/5; 369; 368; 363; 362 a časti parciel č.:585/3; 584; 578/3; 578/2; 

575; 571; 560/8; 559; 558.  Vypúšťa sa návrh využitia časti uvedených pozemkov pre MK.   

 

Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum : 5       

OZ schválilo    

8.d)  

b/ zmenu časti parciel KN-E č. 2007/1; 2006/2; 2006/11; 2005/22; 2005/11; 2004/32; 2004/22; 

2004/12; 2003/1; 1994/2 v rozsahu novovytvorených parciel č.: 524/125; 524/126; 524/127; 524/128;  

524/129; 524/130; 524/131; 524/132; 524/133; 524/134; 524/135; 524/136; 524/137   podľa 

spracovaného GP č.: 85/2017 úradne overeného  OU Poprad KO, 5.2.2018, pod č.G1-58/18, z plôch 

zelene na plochu pre KBV.    

 

8.e) Starosta obce podal pracovný   návrh na zmenu funkčného využitia plôch  záhrad na výstavbu RD 

a zaktualizovanie  jestvujúceho stavu  zástavby.  

Vysvetlil, že sa jedná o funkčnú zmenu parciel v intraviláne, ktoré sú vhodné na IBV a v ÚPN-O a sú 

navrhnuté na využitie pre záhrady. Informoval, že ide o návrh  stavebnej komisie a aj  Ing. arch. 

Balogu, ktorý bol posledným spracovateľom územného plánu. Týmto schválením by sa obmedzili  

ďalšie žiadosti   o čiastkovú zmenu územného plánu, ktoré sa práve týkajú zmeny funkcie zo záhrady 

na plochy pre rodinný dom. Poslankyňa Jana Ďurišová sa opýtala, či sa nezvýši daň vlastníkov za 

záhradu ako za  stavebný pozemok. Starosta obce vysvetlil, že  podľa platného VZN, sadzba miestnej 

dane z nehnuteľnosti je rovnaká pri záhrade a ostatných plochách až po vydanie stavebného povolenia.  

Pre vyrubenie dane je rozhodujúci  stav uvedený na liste vlastníctva. Podotkol, že Zmena ÚPN-O bude 

zverejnená Verejnou vyhláškou na úradnej tabuli a na webovej stránke obce, kde má každý občan 

možnosť k nahliadnutiu a vysloveniu prípadného nesúhlasu. 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  
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Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5       

OZ schválilo obstaranie  pracovného návrhu riešenia zmeny funkčného využitia záhrad na IBV 

a infraštruktúry a zaktualizovania   jestvujúceho stavu zástavby,  ktorý bude predložený poslancom OZ 

na prerokovanie.  

Prestávka 18:30h – 18:35h. 

9.a) Starosta obce informoval  o požiadavkách obyvateľov Družstevnej ulice v Spišskej Teplici. 

Listom  zo dňa 4.4.2018 žiadajú  

a/ rekonštrukciu miestnej komunikácie a vybudovanie chodníka, doriešenie parkovacích miest, 

vybudovanie protipovodňového múra a odvedenie dažďovej vody z vozovky. 

b/ zakázať prejazd ťažkej poľnohospodárskej techniky a nákladnej dopravy, osadenie značky, ktorá 

umožňuje prejazd len osobným vozidlám, chodcom a cyklistom. 

 

K žiadosti boli priložené tieto prílohy:  

2 hárky so 41 podpísanými obyvateľmi, 

kópia tlačoviny – predvolebný leták Ing. Radoslava Šeligu súčasného starostu obce 

 

Obyvatelia žiadajú prerokovať ich požiadavky na najbližšom obecnom zastupiteľstve a výsledok 

o spôsobe ich splnenia zverejniť na úradnej tabuli.  

Starosta vysvetlil, že v súčasnosti prebiehajú stavebné práce na ulici Družstevnej, čo sa týka osadenia 

obrubníkov a bude nanesená nová asfaltová vrstva na tejto ulici.  Ďalej podal informáciu, že 

v budúcnosti sa bude riešiť projektová dokumentácia na chodník.  Financovanie nie je zabezpečené 

v rozpočte 2018, ale po spracovaní projektovej dokumentácie je možné čerpať eurofondy na 

realizáciu. Ďalej informoval, že obrubníky sú uložené tak, aby sa mohla v budúcnosti zrealizovať 

výstavba parkovacích miest pre rodinné domy, aj pre futbalové ihrisko pri rôznych športových 

podujatiach. 

Starosta informoval, že na zasadnutie OZ bol osobne pozvaný aj Ing. Šimon uvedený ako kontaktná 

osoba, ktorý oznámil, že sa nezúčastní z pracovných dôvodov. Starosta teda vysvetlil situáciu pre 

prítomných obyvateľov ul. Družstevná. Nerozumie ich požiadavkám v tomto čase, keď už prebieha 

rekonštrukcia tejto miestnej komunikácie po približne 30 rokoch, dokončujú sa práce na osadzovaní 

obrubníkov, bude nasledovať uloženie asfaltového povrchu. Starosta sa vyjadril aj k invektívam 

uvedeným v liste, ktorý podpísal Ing. Šimon. Podpisy obyvateľov ul. Družstevná sú na samostatných 

hárkoch, čiže nie je zrejmé, či obsah listu vôbec čítali a súhlasia s ním. Na poznámku o fušerstve 

uviedol, že Ing. Šimon vykonával stavebný dozor pri realizácii stavby Námestie Spišská Teplica, kde 

došlo k nedodržaniu projektovej dokumentácie a osadeniu iného typu odlučovača ropných látok. Pri 

konečnej kontrole tak boli vyčíslené neoprávnené výdavky vo výške takmer 20 000€, ktoré musela 

obec uhradiť z vlastného rozpočtu. Starosta poznamenal, že za tieto financie mohol byť napr. 

zrealizovaný požadovaný chodník. 
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Čo sa týka požiadavky o zakázaní prejazdu ťažkej poľnohospodárskej techniky a nákladnej dopravy, 

starosta informoval obyvateľov z Družstevnej  ulice o tom, že obec komunikovala o tomto probléme 

už viackrát so zástupcami PDP v Spišskej Teplici a výsledkom bolo, že obmedzia prejazd vozidiel po 

tejto ulici. Obec bude naďalej komunikovať s PDP a bude trvať na obmedzenom používaní 

zrekonštruovanej  miestnej komunikácie s osadením dopravného značenia. 

Starosta ešte podotkol, že tak ako majú občania práva, tak majú aj povinnosti  voči obci a mali by si 

dať do poriadku dlhy na daniach a na komunálnom odpade. 

OZ vzalo  na vedomie  požiadavky obyvateľov Družstevnej ulice v Spišskej Teplici. 

9. b) V ďalšom bode starosta predniesol návrh na spracovanie doplnenia projektovej dokumentácii  

vozidlám nad 3,5t na  ul. Družstevnej. 

Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5       

 OZ schválilo obstaranie projektu dopravného značenia na zákaz vjazdu vozidiel nad 3,5 t na  ul. 

Družstevnú.    

10. Starosta obce predniesol správu o financovaní opatrovateľskej služby. Podľa §80 ods. e) zákona č.    

448/2008 o sociálnych službách je úlohou obce poskytovať alebo zabezpečiť poskytovanie 

opatrovateľskej  služby pre obyvateľov Spišskej Teplice. Obec Spišská Teplica v súčasnosti zabezpečuje 

poskytovanie tejto služby cez dvoch neverejných poskytovateľov opatrovateľskej služby. Obaja 

neverejní poskytovatelia boli financovaní cez národný projekt, ktorý 30.04.2018 končí. Vzhľadom na 

túto skutočnosť  poskytovatelia požiadali obec  o financovanie opatrovateľskej služby od 01.05.2018. 

Podľa §75 ods. 1 písm. e) a ods. 2 novely zákona č. 448/2008 o sociálnych službách platnej od 1.1.2018  

je obec povinná poskytovať finančný príspevok na prevádzku poskytovania sociálnej služby 

neverejnému poskytovateľovi, ktorý túto službu neposkytuje s cieľom dosahovania zisku, ak ho o to 

obec požiada. 

V schválenom rozpočte na rok 2018 sú vyhradené finančné prostriedky na financovanie opatrovateľskej 

služby vo výške 20 000€. Minimálna výška finančného príspevku obce sa líši od stupňa odkázanosti 

klienta.  

Starosta vysvetlil poslancom a prítomným, že opatrovateľská služba je poskytovaná dvom klientom 

v našej obci  dvoma neverejnými poskytovateľmi opatrovateľských služieb.  Podotkol, že v budúcnosti 

sa bude opäť podpisovať zmluva, ktorá bude financovaná zo zdrojov cez národný projekt a nie 
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z rozpočtu obce. Obec požiada o zabezpečenie poskytovania opatrovateľskej služby poskytovateľa, 

ktorý má nižšie náklady a požiadavky na financovanie. 

 

Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5       

OZ schválilo zabezpečenie  opatrovateľskej služby neverejnými poskytovateľmi. 

11. a) Starosta obce informoval   o inventarizácii majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 

k 31.12.2017.  Zdôraznil, že čiastkové inventarizačné komisie vykonali fyzickú inventarizáciu za 

účelom zistenia skutočného stavu a zaznamenali výsledky do inventúrnych súpisov za prítomnosti 

ekonómky obce a audítorky obce.  Ústredná inventarizačná komisia vyčíslila rozdiely medzi 

účtovným a skutočným stavom a navrhla opatrenia na vysporiadanie zistených rozdielov. Starosta 

informoval o závere p. audítorky, v ktorom doporučila : 

Dokončiť inventarizáciu majetku, začatú ešte pred uzatvorením účtovných kníh k 31.12.2018, to 

znamená zosúladiť účtovnú evidenciu so zisteným stavom, aj keď už len v aktuálnom účtovnom 

období, spracovať záverečný inventúrny zápis.  

Prehodnotiť odpisovanie a spracovať nový odpisový plán s reálnou dobou odpisovania pre všetky 

kategórie majetku.  

Spracovať návrh vysporiadania starých nedokončených investícií. 

Zosúladiť evidenciu majetku obstaraného z cudzích zdrojov. 

OZ vzalo na vedomie výsledky inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 

k 31.12.2017. 

11.b) Starosta obce predniesol návrh vysporiadania starých nedokončených investiícií, ktoré neboli 

zaradené do majetku obce. Ide o most a miestne  komunikácie, ktoré neboli ani skolaudované. Ich 

účtovná hodnota nezodpovedá reálnej hodnote. 

11.b) 

a/ Odpísanie majetku ako zmarená investícia, názov: Projektová dokumentácia „Chodník ku 

Tescu“ 
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Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5       

OZ schválilo odpísanie majetku ako zmarená investícia, názov: Projektová dokumentácia „Chodník 

ku Tescu“, investovaná celková suma 6 677,80€ v rokoch 2007-2009 

       11.b)  

        b/  Zmarená investícia, názov: MK Cintorínska – zastavovacia   štúdia 

        Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5      

OZ schválilo odpísanie majetku ako zmarená investícia, názov: MK Cintorínska, investovaná celková 

suma 2 116,11€ v roku 2008 

           11.b)  

           c/ Zmarená investícia, názov: MK Prašnice – geometrický plán 

           Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 
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Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5      

OZ schválilo odpísanie majetku ako zmarená investícia, názov: MK Prašnice, investovaná celková 

suma 501,23€ v roku 2006. 

    11.b)  

               d/ Zaradenie do majetku, názov investície: MK – Záhradná, rozšírenie mostu  

 

         

        Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5     

OZ schválilo zaradenie do majetku, názov investície: MK – Záhradná, rozšírenie mostu, investovaná 

celková suma 31 105,66€ v rokoch 2006-2008, v účtovnej hodnote, zníženej o oprávky za uplynulé 

obdobie. 

  

    11.b)  

        e/ Zaradenie do majetku, názov investície: MK Kamence – ul. Svitská 

    

  Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5    
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 OZ schválilo zaradenie do majetku, názov investície: MK Kamence – ul. Svitská, investovaná 

celková suma 100 121,40€ v rokoch 2006-2010, v účtovnej hodnote, zníženej o oprávky za uplynulé 

obdobie. 

    11.b)  

     f / MK – Záhradná, rozšírenie mostu a MK Kamence, ul. Svitská - Kolaudácia 

     Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum : 5    

OZ uložilo dodatočne skolaudovať stavby MK – Záhradná, rozšírenie mostu a MK Kamence, ul. 

Svitská. 

11.c) Starosta obce predniesol návrh na spracovanie nového odpisového plánu a zosúladenie 

účtovného odpisovania majetku.  

Hlasovanie:    

Za: 8 Tomáš Buc, Marek Červeň, Ondrej Dunaj Jurčo, Jana Ďurišová, 

MUDr. Mária Michalková, Ing. Gabriela Olekšáková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Ján Šeliga  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Anna Nemčková 

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5    

OZ schválilo spracovanie nového odpisového plánu s reálnou dobou odpisovania pre všetky kategórie 

majetku a zaúčtovanie oprávok k majetku za predchádzajúce obdobia s cieľom zosúladiť účtovný stav 

majetku s jeho životnosťou. 

12. Starosta obce predniesol správu o hospodárení za rok 2017 za Obecné služby Spišská Teplica s.r.o. 

Informoval o stave finančných prostriedkov na bežnom účte  k 31.12.2017, ktorý bol  809,11 €, stav v 

 pokladni bol 691,24€. Výnosy činili spolu 23 557,04€ a náklady 23 003,91€. 
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 Zároveň informoval o výsledku hospodárenia k 31.12.2017,  ktorého suma činila pred zdanením 

553,13€  a po zdanení 73,13€. Spoločnosť si odpočítala ¼  z vykázanej straty za rok 2016 zo sumy 

289€, t.j. 72,25€. Uhradená daňová licencia činila 480,00€. Valné zhromaždenie zo dňa 19. marca 

2018 rozhodlo o hospodárskom výsledku nasledovne: 

- 5% z čistého zisku za rok 2017 bude použitých na tvorbu rezervného fondu vo výške 3,66 € 

- zisk znížený o tvorbu RF vo výške 69,47 bude ponechaný ako nerozdelený a zaúčtovaný ako 

nerozdelený zisk minulých rokov 

 

V spoločnosti  bolo zamestnaných k 31.12.2017 5 zamestnancov.  

OZ vzalo na vedomie správu o hospodárení za rok 2017 spoločnosti Obecné služby Spišská Teplica 

s.r.o. 

 

13.  V rámci  bodu  rôzne, starosta obce informoval o prenájme nebytových priestorov MUDr. E. 

Farkašovi  a o tom,  že  je potrebné zmluvne doriešiť prenájom priestorov v budove Materskej školy 

v Spišskej Teplici. 

 

Z prítomných p. Martin Lysák položil otázku,  či bude použitá projektová dokumentácia z roku 2014 

na výstavbu chodníka zo Spišskej Teplice ku Tescu alebo sa bude robiť nová projektová 

dokumentácia. Starosta obce odpovedal, že tento projekt je použiteľný a  eviduje  sa ako nedokončená 

investícia.  Nie je v pláne robiť novú projektovú dokumentáciu,  ale stráca  účtovnú hodnotu 

a v každom prípade sa musí čakať na dokončenie projektu pozemkových úprav.  

 

14. Interpelácie poslancov 

Ing. Pavol Pintek informoval o tom, že treba opraviť  a vyčistiť kanál na ulici Vodárenskej. Tomáš Buc 

upozornil na parkovanie na námestí medzi barom a pohostinstvom  a  Ing.  Ján Šeliga navrhol otvoriť 

tému sprejazdnenia cesty  okolo Gas Oilu na začiatku Obce v Spišskej Teplici pre obyvateľov na ul. 

Popradská, Tatranská, Topoľová v časti Záhumenná, aby sa zbytočne nezahusťovala doprava v obci.  

 

15.  Záver:  Starosta obce poďakoval  všetkým za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Overovatelia zápisnice: Ondrej Dunaj Jurčo, MUDr. Mária Michalková 

Zapísala: Marta Slušná  v Spišskej Teplici 19.4.2018 

 

 

Ing. Mária Klára Martinková,  v.r.                                                                  Ing. Radoslav Šeliga,v.r. 

             prednostka OÚ                                                                                             starosta obce  


